
1 
 

PROTOKÓŁ NR III/2024 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 20 czerwca 2024 r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

Nieobecni radni – A. Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 12: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie zgłosili wniosków do przesłanego porządku obrad. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że złożone zostały wnioski do porządku obrad: 

 

Porządek obrad Sesji przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Damnica za 2023 rok: 

a) przedstawienie Raportu, 

b) debata nad Raportem, 

c) projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Damnica. 

3. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2023 rok: 

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego za 2023 rok, 

b) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu za 2023 rok, 

c) rozpatrzenie sprawozdania finansowego na 2023 rok, 

d) dyskusja nad sprawozdaniami, 

e) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Damnica za rok 2023 wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Damnica za rok 2023. 

4. Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 2023 rok: 

a) zapoznanie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Damnica o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 2023 rok, 

b) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Damnica 

za 2023 rok, 

c) dyskusja, 

d) projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 

2023 rok. 
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5. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja z realizacji wniosków i interpelacji zgłoszonych w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o bieżącej realizacji inwestycji gminnych. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 rok 

9. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2024 - 2040. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty zaległości z tytułu opłat 

za wodę i ścieki przypadających od osoby fizycznej (T.P.). 

11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Damnicy uczestniczących w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica     

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki               

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii                

i Uzależnieniom Behawioralnym  w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 

13. Projekt uchwały w sprawie podziału sołectwa Damno i utworzenia dwóch odrębnych 

sołectw. 

14. Projekt uchwały w sprawie nadania statutów sołectwom Damno i Wiatrowo. 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 

lat trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - obręb geodezyjny Damnica. 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - obręb geodezyjny Stara Dąbrowa. 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - obręb geodezyjny Mianowice              

i Zagórzyca. 

19. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica  na okres od          

7 maja 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. 

20. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej  na okres od          

7 maja 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. 

21. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy 

Damnica  na okres od 7 maja 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. 

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokoły z poprzednich Sesji tj. 7 maja 2024 r. 

oraz 16 maja 2024 r. zostały sporządzone, podpisane i opublikowane w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Gminy Damnica. Radni nie wnieśli uwag do treści protokołów. 

 

Ad. 2 
Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż kolejnym punktem porządku obrad Sesji jest 

rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Damnica za 2023 rok. 

 

Wójt Gminy Damnica zarządzeniem Nr 77/2024 z dnia 22 maja 2024 r. przedłożył Radzie 

Gminy Damnica Raport o stanie Gminy Damnica za rok 2023. 

Rada gminy rozpatruje raport podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała rady gminy 

w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium wójtowi.  Nad przedstawionym raportem 

przeprowadza się debatę. W tym temacie radni zabierają głos bez ograniczeń czasowych. 
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W debacie nad raportem o stanie gminy głos mogą zabierać również mieszkańcy gminy.        

W Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Damnica zamieszczono Raport wraz        

z informacją o debacie oraz kartą zgłoszenia udziału w debacie. 

Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos zobowiązany jest złożyć do Przewodniczącego Rady 

Gminy pisemne zgłoszenie poparte podpisami, co najmniej 20 osób. 

Zgłoszenia te mieszkańcy gminy zobowiązani są złożyć najpóźniej w dniu poprzedzającym 

dzień, na który zwołana została sesja, podczas której ma być przedstawiony raport o stanie 

gminy tj. do 19 czerwca 2024 r.   

Mieszkańcy Gminy do dnia wczorajszego nie zgłosili się do udziału w debacie.  

Raport o stanie Gminy Damnica za 2023 rok stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina otworzył debatę nad Raportem o stanie Gminy Damnica              

za 2023 rok. 

 

Radni nie zabrali głosu w debacie nad Raportem o stanie Gminy Damnica za 2023 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały w sprawie 

wotum zaufania dla Wójta Gminy Damnica i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Jędrzejewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr III/12/2024 w sprawie wotum zaufania 

dla Wójta Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2023 rok 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż sprawozdania finansowe oraz sprawozdanie       

z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia komunalnego za 2023 rok radni 

otrzymali elektronicznie w aplikacji eSesja. Sprawozdania zostały szczegółowo omówione 

podczas posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Sprawozdania stanowią załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik Gminy o zapoznanie Rady z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Damnica za 2023 rok. 
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Skarbnik J. Michalska odczytała Uchwałę nr 044/g220/R/II/24 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 10 kwietnia 2024 r. w sprawie opinii        

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Damnica za 2023 rok wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego i objaśnieniami. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina otworzył dyskusję nad sprawozdaniami. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Damnica za 2023 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Damnica za rok 2023 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Damnica za rok 

2023 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Jędrzejewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr III/13/2024 w sprawie rozpatrzenia         

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Damnica za rok 2023 wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Damnica za rok 2023, została podjęta. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 2023 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej                   

o przedstawienie wniosku Komisji o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 

2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  K. Kozłowski odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej         

z dnia 15 maja 2024 r. o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 2023 rok. 

Wniosek stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że zgodnie z art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 

1990r. o samorządzie gminnym, wniosek Komisji Rewizyjnej podlega zaopiniowaniu przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową w Gdańsku. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej uzyskał pozytywną opinię RIO w Gdańsku. 
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Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej                   

o odczytanie opinii RIO w Gdańsku.            

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej W. Bazylczyk odczytał Uchwałę Nr 

098/g220/A/IV/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 

27 maja 2024 r. 

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Radny M. Jędrzejewski zwrócił uwagę na zapis we wniosku Komisji Rewizyjnej                   

„... Zwrócono również uwagę korzystanie z przysługującego wójtowi prawa do udzielania 

podatnikom zwolnień, ulg w spłacie należności podatkowych …”. Były 4 takie decyzje. Czy 

jest możliwość uzyskania informacji komu te ulgi zostały przyznane? 

 

Skarbnik J. Michalska poinformowała, że ta informacja jest w BIP-ie Urzędu Gminy. Są tam 

wszystkie informacje i na koniec maja było zarządzenie Wójta Gminy o udzielonych ulgach, 

są podane nazwiska i osoby prawne, którym udzielono ulgi. Wynika to z przepisów ustawy o 

finansach publicznych. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 2023 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, 

Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Jędrzejewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr III/14/2024 w sprawie absolutorium dla 

Wójta Gminy Damnica za 2023 rok, została podjęta. 

 

Przewodniczący K. Kozina pogratulował Wójtowi P. Obertowi uzyskania absolutorium za 

2023 rok. 

 

Wójt Gminy P. Obert podziękował Radzie Gminy Damnica za udzielenia absolutorium. 

Dodał, że będzie robił wszystko, aby uzyskać taki sam wynik w przyszłym roku. 
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Ad. 5 

Wójt Gminy P. Obert przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Radny K. Kozłowski zwrócił się z pytaniem w kwestii dofinansowania projektu pn. „Gmina 

Damnica stawia na przedszkolaków”. Wartość projektu  wynosi 654.429,45 zł.                         

a dofinansowanie w kwocie 588.986,50 zł. i wkład własny 32 721,47 zł. Natomiast z obliczeń 

kwota wkładu własnego wynosi 65.424,95 zł. Skąd taka różnica? 

 

Skarbnik J. Michalska wyjaśniła, że jest to wkład własny niefinansowy i dlatego nie ma go 

wprowadzonego do budżetu. Są to jakby już koszt przedszkola czyli pomieszczenie, energia 

elektryczna, pracownicy i inne składniki. Tych kosztów nie obejmuje dofinansowanie. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że informację z realizacji interpelacji i wniosków 

radni otrzymali w wersji elektronicznej w aplikacji eSesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy radni mają pytania do informacji? 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 7 

Informacja o bieżącej realizacji inwestycji gminnych przedstawiła Kierownik referatu 

Inwestycji J. Jarominiak. 

Informacja stanowi załącznik nr  9 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy radni mają pytania lub uwagi do przedstawionej 

informacji? 

Radni nie wnieśli uwag do informacji. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż Wójt Gminy  w dniu 19 czerwca 2024 r. złożył 

autopoprawkę do projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie 

autopoprawki. 

Skarbnik J. Michalska odczytała autopoprawkę do projektu uchwały złożoną przez Wójta 

Gminy. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do złożonej autopoprawki. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 
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Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2024 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr III/15/2024 w sprawie  zmian                

w budżecie Gminy Damnica na 2024 r. została podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2024-2040. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż Wójt Gminy  w dniu 19 czerwca 2023r. złożył 

autopoprawkę do projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie 

autopoprawki. 

Skarbnik J. Michalska odczytała autopoprawkę do projektu uchwały złożoną przez Wójta 

Gminy. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do złożonej autopoprawki. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił   wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2024- 2040 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr III/16/2024 w sprawie  zmian                  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2024-2040, została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty zaległości z tytułu opłat za 

wodę i ścieki przypadających od osoby fizycznej (T.P.). 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Wiceprzewodniczący Ł. Malinowski jako przewodniczący klubu radnych – Nasza Gmina.Pl 

przedstawił stanowisko klubu podjęte w przedmiocie projektu uchwały. Członkowie klubu 

będą głosować przeciw podjęciu przedmiotowej uchwały. Analizowano wniosek podczas 

posiedzeń Komisji Rady a także kilkanaście razy dyskutowano na ten temat. Uzasadnienie 

jest proste i logiczne. Temat zadłużenia rozpoczął się w 2009 roku i trwa do dnia dzisiejszego. 

Wnioskodawczyni złożyła wniosek w marcu bieżącego roku i do dnia wczorajszego nie 

wpłynęła żadna wpłata z tego tytułu. W postępowaniu egzekucyjnym uczestniczył komornik, 

który nie wyegzekwował tego zadłużenia. Klub radnych do tego typu wniosków ma 

następujące podejście a mianowicie, jeżeli dłużnik nie wyjdzie z inicjatywą chociaż 

częściowej spłaty na początku wówczas nie będzie zgody na rozłożenie na raty zaległości. 

Jeżeli ktoś ma zadłużenie w pewnej wysokości powinien wyjść na początku z inicjatywą 

spłaty np. 20% zadłużenia i dopiero wówczas występować z wnioskiem o rozłożenie na raty. 

W takiej sytuacji można przychylić się do rozłożenia pozostałego zadłużenia na raty. 

 

Radny M. Jędrzejewski zwrócił się do radnych o przychylenie się do prośby 

wnioskodawczyni. Wnioskodawczyni napisała drugi wniosek o rozłożenie na 30 rat po 200 zł. 

który został przekazany do ZGK w Damnicy a także ma świadomość, że będzie musiała 

ponieść koszty podłączenia ponownego wody. Ponadto wnioskodawczyni sama wyszła             

z inicjatywa spłaty zadłużenia na raty i należałoby dać jej szansę. Zadłużenie rośnie od 2029 
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roku ale można zrobić tak, że Rada wyrazi zgodę na rozłożenie zaległości na te 30 rat po      

200 zł. a jeżeli nie będzie płaciła wówczas ponownie zostanie woda odcięta z możliwością 

ponownego przyłączenia po całkowitej spłacie zadłużenia. Radny zwrócił się do radnych        

z prośbą, aby dać wnioskodawczyni szansę na spłatę tego zadłużenia.  

 

Wiceprzewodniczący Ł. Malinowski stwierdził, że klub radnych nie traktuje takich spraw 

szablonowo tylko analizuje każdą sytuację. Można dać wnioskodawczyni szansę, żeby 

spróbowała spłacić przez okres wakacji część długu i Rada może wrócić do tematu na 

kolejnej sesji i przychylimy się do wniosku. 

 

Radny M. Jędrzejewski zwrócił się z pytaniem, czy wnioskodawczymi otrzyma pismo    

odpowiedzią? 

 

Radca prawny M. Pryputniewicz projekt uchwały został zanonimizowany do inicjałów 

wnioskodawczyni, żeby nie nadużywać danych , które mogą umożliwić identyfikację.          

Na razie nie ma jednostki identyfikacji i jest bezpiecznie ale nie można przejść do 

miejscowości itd. 

 

Radny M. Jędrzejewski stwierdził, że wnioskodawczyni żyje bez wody a jest propozycja 

Wiceprzewodniczącego o wydłużenie tej sytuacji o kolejne 2 miesiące. Dlatego ponownie 

zwraca się z prośbą o przychylenie się do wniosku. 

 

Wiceprzewodniczący Ł. Malinowski zaproponował, że jako Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Damnica pokryje koszty przyłączenia wody wnioskodawczyni na okres wakacji. 

Poczekamy aż pokryje część należności do końca sierpnia, niech płaci bieżące rachunki. 

Wówczas zobaczymy jaki będzie stan zadłużenia i można wrócić do tematu rat ponownie. 

 

Radny M. Jędrzejewski stwierdził, że wnioskodawczyni zobowiązała się że pokryje koszt 

podłączenia wody i nie trzeba za nią płacić. Jeżeli nie będzie płaciła rat wówczas ponownie 

zostanie woda odcięta z możliwością ponownego przyłączenia po całkowitej spłacie 

zadłużenia. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty zaległości z tytułu opłat za 

wodę i ścieki przypadających od osoby fizycznej (T.P.) 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Sylwia Dalecka, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, 

Kamil Włodarski 

PRZECIW (6) 
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Anna Formela, Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna 

Mieleszczuk, Mariola Piskuła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Waldemar Bazylczyk, Jerzy Mielewczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż Rada Gminy Damnica nie podjęła uchwały               

w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty zaległości z tytułu opłat za wodę i ścieki 

przypadających od osoby fizycznej (T.P.) 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Damnicy uczestniczących w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Radny M. Jędrzejewski chce wnioskować o zwiększenie ekwiwalentu pieniężnego za każdą 

rozpoczętą godzinę udziału w działaniach ratowniczych i akcjach ratowniczych do 35 zł., 

gdyż maksymalna kwota jaką można przyznać jest 46 zł. a proponowana kwota 25 zł. do jest 

zaledwie 50%. Przyjęta w 2012 roku stawka wynosiła 75% maksymalnej czyli 15 zł. 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że w tej chwili Rada nie będzie tego robiła aczkolwiek 

można następnym razem jeszcze w tej kadencji podnieść stawkę. Jeżeli do rady Gminy 

złożony zostanie projekt uchwały w sprawie zwiększenie stawni wówczas zostanie ona 

zwiększona. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Damnicy uczestniczących w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr III/17/2024 w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Damnicy uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach     

i ćwiczeniach, została podjęta. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica           

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki                      

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii                       

i Uzależnieniom Behawioralnym  w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica           

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki                      

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii                       

i Uzależnieniom Behawioralnym  w Gminie Damnica na lata 2023-2025” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr III/18/2024 w sprawie zmiany uchwały 

Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia 

„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym  w Gminie Damnica na lata 

2023-2025”, została podjęta. 
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Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie podziału sołectwa Damno i utworzenia dwóch odrębnych sołectw. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie podziału sołectwa Damno i utworzenia dwóch odrębnych sołectw 

Wyniki głosowania: 

ZA (10) 

Wyniki imienne: 

Waldemar Bazylczyk, Anna Formela, Marek Jędrzejewski, Kazimierz Kozina, Krzysztof 

Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola Piskuła, 

Kamil Włodarski 

PRZECIW (1) 

Paweł Sienkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Sylwia Dalecka, Lidia Jarzmicka, Kamil Stolc 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr III/19/2024 w sprawie podziału sołectwa 

Damno i utworzenia dwóch odrębnych sołectw, została podjęta. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie nadania statutów sołectwom Damno i Wiatrowo. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie nadania statutów sołectwom Damno i Wiatrowo 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (11) 
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Waldemar Bazylczyk, Anna Formela, Marek Jędrzejewski, Kazimierz Kozina, Krzysztof 

Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola Piskuła, 

Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Sylwia Dalecka, Lidia Jarzmicka, Paweł Sienkiewicz 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr III/20/2024 w sprawie nadania statutów 

sołectwom Damno i Wiatrowo, została podjęta. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr III/21/2024 w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 
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Projekt uchwały dotyczy nieruchomości oznaczonej jako działka nr 177, położonej w obrębie 

geodezyjnym Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr III/22/2024 w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy nieruchomości oznaczonych jako działki nr 182 oraz nr 64, 

położonych w obrębie geodezyjnym Stara Dąbrowa. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr III/23/2024 w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy nieruchomości: 

- obręb geodezyjny Mianowice, oznaczonej jako działka 23/16, 

- obręb geodezyjny Zagórzyca, oznaczonej jako działka 194/1. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr III/24/2024 w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica  na okres od          

7 maja 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                       

i przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Damnica  na okres od          

7 maja 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr III/25/2024 w sprawie uchwalenia planu 

pracy Rady Gminy Damnica  na okres od 7 maja 2024 r. do 31 grudnia 2024 r.,  została 

podjęta. 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej  na okres od          

7 maja 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 
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Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                       

i przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej  na okres od          

7 maja 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr III/26/2024 w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej  na okres od 7 maja 2024 r. do 31 grudnia 2024 r., została 

podjęta. 

 

Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Damnica  

na okres od 7 maja 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                       

i przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Damnica  

na okres od 7 maja 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr III/27/2024 w sprawie uchwalenia 

planów pracy stałych komisji Rady Gminy Damnica  na okres od 7 maja 2024 r. do               

31 grudnia 2024 r., została podjęta. 

 

Ad. 22 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że Wójt Gminy Damnica zgodnie art. 5a ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

przedłożył Radzie Gminy Damnica sprawozdanie z realizacji  „Rocznego programu 

współpracy Gminy Damnica za rok 2023 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

Sprawozdanie dostępne jest w Informatorze aplikacji eSesja. 

 

Wiceprzewodniczący Ł. Malinowski podziękował Pani Dorocie Nowak Dyrektor Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Damnicy za zaproszenie na wernisaż zorganizowany na otwarcie Dni 

Gminy Damnica, w którym wraz z Przewodniczącym K. Kozina miał przyjemność 

uczestniczyć. Wernisaż naszych lokalnych artystek Pani Lidii Mędrkiewicz i Pani                

Ani Kaczmarczyk, są to piękne dzieła, które Państwo mogą także dziś podziwiać w Sali 

konferencyjnej. Bardzo fajna inicjatywa i organizacja. 

 

Radny M. Jędrzejewski zwrócił się z pytaniem, co dalej w sprawie wniosku o rozłożenie 

spłaty zaległości na raty? 

 

Przewodniczący K. Kozina odpowiedział, że tak jak powiedział Wiceprzewodniczący            

Ł. Malinowski jeżeli wnioskodawczyni przez okres wakacji wyrazi dobra wolę i ewentualnie 

dokona jakąś wpłatę to rada wróci do tematu we wrześniu na kolejnej Sesji. 

 

Radny K. Włodarski nawiązał do projektu uchwały ws. rozłożenia zaległości na raty. Projekt 

jest procedowany przez radę jeżeli zaległość wynosi powyżej 5.000 zł. Więc jeżeli 

wnioskodawczyni spłaci część zadłużenia i będzie ono poniżej 5.000 zł. wówczas Rada nie 

będzie musiała się tym zajmować i może to przyspieszyć podłączenie wody. 

 

Przewodniczący K. Kozina potwierdził, że w przypadku zaległości do 5.000 zł. decyzję 

podejmuje Wójt. 

 

Radny M. Jędrzejewski zwrócił się z pytaniem w kwestii inwestycji przy ulicy Szkolnej w 

Damnicy. Wykonany jest przekop na drugą stronę drogi do działki gdzie miał powstać market 

Biedronka. Kiedy ta Biedronka powstanie? 
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Kierownik Referatu Inwestycji J. Jarominiak odpowiedziała, że to czy Biedronka powstanie 

nie jest zależne ani od Wójta, ani od żadnego z pracowników czy też radnych, bo jest ro 

inwestycja inwestora prywatnego. Więc trudno odpowiedzieć na to pytanie. 

 

Radny M. Jędrzejewski zwrócił się z pytaniem, jeżeli jest to inwestycja prywatna to dlaczego 

na koszt gminy wykonywane jest tam przyłącze wodno-kanalizacyjne? Po obejrzeniu 

transmisji z wcześniejszych sesji poprzedniej rady można stwierdzić, że radni zostali 

wprowadzeni w błąd. Przez pryzmat tego, że powstanie market Biedronka do sieci 

podłączone zostały prywatne działki. Mieszkańcy bardzo chcą powstanie tej Biedronki. Kiedy 

to będzie  a jeżeli nie powstanie to dlaczego na koszt gminy do sieci podłączone zostały 

prywatne działki? 

 

Kierownik Referatu Inwestycji J. Jarominiak odpowiedziała, że gmina nie posiada informacji 

kiedy powstanie market. Taka była decyzja poprzedniej Rady, że budujemy te sieć, bo to jest 

obowiązek gminy budowanie sieci wodociągowych. To nie jest przyłącze, dla tego obszaru 

procedowany jest plan zagospodarowania przestrzennego i poza tym marketem przeznaczone 

są działki pod zabudowę mieszkaniową i po to budowana jest ta sieć. 

 

Radny M. Jędrzejewski stwierdził, że uzyskał informację ze Starostwa Powiatowego              

w Słupsku i tam żadnego wniosku na budowę Biedronki w gminie Damnica nie składano. 

Dlaczego to przyłącze wykonano na koszt gminy? 

 

Kierownik Referatu Inwestycji J. Jarominiak wyjaśniła, że dopiero jak zostanie uchwalony 

plan zagospodarowania przestrzennego dla tych działek inwestor będzie mógł złożyć wniosek 

do Starostwa Powiatowego. Więc na chwile obecną w Starostwie nie ma żadnego wniosku      

o pozwolenie na budowę, to jeszcze nie jest ten etap. 

 

Radny M. Jędrzejewski zwrócił się z pytaniem, dlaczego już teraz została wybudowana ta sieć 

skoro nie ma jeszcze planu? Dlaczego nie wykonano w pierwszej kolejności przyłącza 

mieszkańcom w Wisznie do budynku nr 10? 

 

Kierownik Referatu Inwestycji J. Jarominiak wyjaśniła, że warunkiem planu, który jest 

uchwalony było to, że gmina zrealizuje sieć do tych działek, do obszaru na którym jest 

realizowany plan. 

 

Radca prawny M. Pryputniewicz wyjaśnił, że jeżeli to dotyczy obszaru, na którym jest 

uchwalony miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, to obligatoryjną częścią planu 

jest rozstrzygnięcie odnoszące się do infrastruktury gminnej. Budowa sieci jest taką 

infrastrukturą i to wynika z głosowania Rady, jeżeli jest przyjęte miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego. Także budowa sieci jest wykonaniem głosowania Rady. 

 

Radny M. Jędrzejewski stwierdził, ze to nie było głosowanie tej Rady tylko poprzedniej. 

Dlatego zwraca się o wyjaśnienie tej sprawy. Dlaczego w pierwszej kolejności w tak szybkim 

tempie nie podłączono sieci mieszkańcom, który nie są jeszcze przyłączeni? 
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Radca prawny M. Pryputniewicz wyjaśnił, że jeżeli jest przyjęty przez radę akt prawa 

miejscowego to nie można pytać pracowników, którzy wykonują tą uchwałę, dlaczego ją 

realizują. 

 

Radny M. Jędrzejewski zwrócił się do radcy prawnego z pytaniem, dlaczego jego wniosek o 

zwiększenie kwoty ekwiwalentu dla strażaków nie został poddany pod glosowanie? 

 

Radca prawny M. Pryputniewicz wyjaśnił, że wymaga to zmiany w budżecie a inicjatywa 

zmiany w budżecie może pochodzić tylko od wójta. 

 

Przewodniczący K. Kozina dodał, że jeżeli ktoś taki wniosek ma to winien wskazać źródło 

finansowania. 

 

Radny M. Jędrzejewski stwierdził, że była to decyzja tylko Przewodniczącego Rady, aby nie 

poddawać pod glosowanie i tak temat się zakończył. 

 

Radca prawny M. Pryputniewicz wyjaśnił, że jeżeli intencją radnego lub radnej jest 

zgłoszenie poprawki, to musi to w sposób wyraźny zakomunikować, że zgłasza poprawkę, 

aby w tym projekcie uchwały zaproponowany przepis miał brzmienie takie a takie.               

Nie w postaci luźnej myśli rzuconej, że chciałbym, żeby to wynosiło tyle a nie tyle.                  

No i należy przedstawić uzasadnienie zgłoszonej poprawki. 

 

Radny M. Jędrzejewski stwierdził, że w świetle tego wyjaśnienia jest to jego błąd wynikający 

z niedoświadczenia. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że nadzwyczajna Sesja Rady Gminy Damnica 

odbędzie się 27 czerwca br. o godz. 16:00. Natomiast od września Sesję będą odbywały się    

w ostatni czwartek miesiąca o godzinie 14:00. 

 

 

Ad. 23 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14:05 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady III Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

 

 


